
 
 
Haarlem, 21 september 2017 
 
Aan de leden van de commissie beheer. 
 
De Fietsersbond Haarlem is vanavond niet voldoende bemand om in te spreken op twee 
agendapunten van de commissie Beheer: 
1. Nieuwe Groenmarkt (punt 5)  
2. Stedelijke distributie (punt 6). 
 
Met uw permissie laten wij de het volgende aan u weten. 
 
1. Nieuwe Groenmarkt. 
Wij zijn bijzonder ingenomen met het besluit van het college de Nieuwe Groenmarkt her in te 
richten. Een heel oude wens van de Fietsersbond. Het gebied wordt met de Krocht toegevoegd aan 
de autoluwe binnenstad, waardoor dit gebied vooral het zoekverkeer kwijtraakt: er kan niet meer 
door bezoekers worden geparkeerd. Voor voetgangers en fietsers een aanzienlijke vooruitgang, 
veiliger, schoner en aantrekkelijker. 
 
Wij hebben twee punten van aandacht: 

a. Via de werkgroep 
Fietsparkeren bepleiten wij dit 
gebied gedeeltelijk te  bestemmen 
voor een substantieel aantal 
fietsparkeerplaatsen. Het gebied 
leent zich uitstekend voor het 
faciliteren van fietsparkeerplekken in 
dit deel van de binnenstad, gelegen 
tussen Krocht/Kruisstraat en de Grote 
Markt. 
 

b. In de SOR wordt de Nieuwe 
Groenmarkt niet gezien als onderdeel 
van de fietsroute richting Ged. Oude 
Gracht, Zijlstraat en Grote Markt. Wij 
zullen ons sterk maken dat de 
Groenmarkt onderdeel blijft van het 
Haarlemse fietsnetwerk en onderdeel 
wordt van de Rode Loper. Het 
participatietraject wordt binnenkort 
gestart. 
 

 



2. Stedelijke distributie 
In onze nieuwsbrief van 17 september hebben wij u gemeld erg ongelukkig te zijn met het besluit 
van het college geen vrachtwagenverboden in Haarlem in te stellen. 
Wij menen dat geen recht gedaan wordt aan de twee moties uit 2011en 2014 die de Raad heeft 
aangenomen. Wij vinden de aangevoerde redenen (de politie wil niet handhaven en 
de gemeente wil geen toename van administratieve lastendruk) om de motie niet uit te voeren 
onder de maat. Bovendien zijn er in het verleden toezeggingen aan bewoners gedaan. 
 
Wij vragen daarom opnieuw aandacht voor de verkeersveiligheid. Met twee dodelijke ongevallen 
door vrachtverkeer in woonstraten (Pijlslaan, Emmabrug), is er alle reden om vrachtwagens in 
bepaalde Haarlemse straten te verbieden, net als dat in Heemstede en Bloemendaal het geval is. 
Een onderzoek kan uitwijzen waar –zonder dat er direct economische schade ontstaat- 
vrachtwagens geweerd kunnen worden. De grootste ‘schade’  die ontstaat, is dat het 
vrachtverkeer verplicht wordt  om te rijden over wegen die beter toegrust zijn voor 
vrachtverkeer. Als voorbeeld noemen wij de Stephensonstraat. Het vrachtwagenverkeer kan 
geheel afgewikkeld worden tussen de rotonde en de Westelijke Randweg. Tussen de rotonde, 
Leidesevaart en aansluitend Schouwtjeslaan bevinden zich geen bedrijven die afhankelijk zijn van 
bevoorrading door grote vrachtwagens. Vrachtverkeer dat rijdt vanaf de rotonde Pijlslaan naar 
de Wagenweg gebruikt deze wegen als sluiproute met een gevaarlijke flessenhals bij de 
Leidsevaart. Er rijdt daar uiteindelijk een behoorlijk aantal vrachtauto’s dat daar niets te zoeken 
heeft. Een convenant met het bedrijfsleven zal de vrachtwagendruk niet verminderen: 
buitenlandse vrachtwagenchauffeurs kennen een dergelijk convenant niet en de GPS zal deze 
route blijven zien als doorrijdroute. 
 
Er zijn in Haarlem volgens ons meer woonstraten waar vrachtverkeer rijdt  zonder dat daarvoor 
een economische noodzaak bestaat.   
 
René Rood 
Fietsersbond 

 


